

Volkswagen Engine Flushing Service

原廠引擎清洗服務



Volkswagen recommends Genuine Engine Flushing Service at every 20,000km. The service not only can reduce fuel consumption and extend engine's lifetime, but also keeps your vehicle at tiptop condition!

Volkswagen 提議每20,000公里進行一次原廠引擎清洗服務，不但可以減低耗油量和延長引擎壽命，更讓您的座駕時刻保持醒神！

Engine Flushing Service can help to: 引擎清洗服務能有助：

- Remove carbon and oil residue trapped at the engine wall and tube
清除引擎內壁及管路中的積碳和舊機油殘餘物
- Keep your engine at peak condition
保持引擎處於最佳狀態，充份發揮效能
- Reduce fuel consumption and expense
減低耗油量，節省油費開支
- Enhance lubricant efficiency
提升機油潤滑效能
- Reduce noise and exhausted emissions
減低引擎噪音和廢氣排放



Vehicle with Regular Maintenance Service
同時進行定期保養服務

\$980

Vehicle without Regular Maintenance Service
不同時進行定期保養服務

\$1,380

*The above service is NOT applicable to the following models 上述之服務不適用於以下型號：
Golf 1.6, Touareg V8, Touareg Hybrid, Bora, Sharan (Model year 2008 or before) and all diesel engines

條款及細則 Terms & conditions:

- Engine flushing service only applies to vehicles with mileage between 20,000 – 80,000km.
引擎清洗服務只適用於已行駛20,000 – 80,000 公里之車輛。
- Routine oil change record is required (every year or 15,000km) for genuine engine flushing service.
Please ask Service Advisor for details.
車輛需進行定期更換機油 (每年或每15,000 公里)，方能進行原廠引擎清洗服務。詳情請向維修顧問查詢。
- Volkswagen Hong Kong Limited reserves the right of final decision in case of any disputes.
大眾香港汽車有限公司會保留最終決定權。